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Tbv Statenvergadering d.d  09-7-2018  

Commissie   

Datum commissievergadering 25-6-2018  

 

 

 

Onderwerp:     Voordrachten zienswijzen op de financiële 

stukken van de Omgevingsdiensten (ODIJ, OD NZKG, OFGV, RUD NHN) 

 

De commissie adviseert: 

 

De vier voordrachten als hamerstuk te agenderen voor de PS vergadering van 9 juli 2018. 

 

 

Uittreksel concept-verslag commissie NLWM 25-06-2018: 

 

8. A-agenda Milieu 

8a. Milieu: Voordracht zienswijze financiële stukken OD Flevoland, Gooi- en Vechtstreek (OFGV) 

8b. Milieu: Voordracht zienswijze financiële stukken OD IJmond 

8c. Milieu: Voordracht zienswijze financiële stukken OD Noordzeekanaalgebied 

8d. Milieu: Voordracht zienswijze financiële stukken RUD Noord-Holland noord 

De voorzitter licht de vier agendapunten toe en geeft ze in één ronde in bespreking. De technische 

vragen van de SP en 50PLUS over OD IJmond en OFGV zijn beantwoord. 

 

COMMISSIEBEHANDELING 

Mevrouw Jellema (PvdA) vraagt of de RUD Noord-Holland noord al heeft gereageerd op het onterecht 

aanmerken van een investering als risico in de ontwerpbegroting en waarom OD IJmond €470 moet 

terugstorten. 

 

De heer Struben (D66) heeft na de toelichting in de technische briefing geen vragen meer en wacht de 

landelijke evaluatie af. 

 

De heer Van der Sluijs (PVV) meldt dat de vier voordrachten als hamerstuk kunnen worden doorgeleid naar 

PS. Hij hoort wel graag welke inzet OFGV doet op het vlak van energiebesparing en welke regels er zijn voor 

het terugstorten van overschotten naar de provincie. 

 

Mevrouw Rommel (VVD) vraagt of er voor de OFGV inmiddels een goedgekeurde jaarrekening is en 

hoe de stijging van de kostprijs zich verhoudt tot de efficiencydoelstelling. Ze is benieuwd naar het 

antwoord op de vraag van de PvdA over het risico bij de RUD. 

 

De heer Bouberg Wilson (ONH) adviseert PS alle zienswijzen te volgen. 

 

De heer De Kam (CDA) dankt GS voor de technische briefing en meldt dat de vier voordrachten als hamerstuk 

naar PS kunnen worden doorgeleid. Hij vraagt gezien de krappe arbeidsmarkt extra aandacht voor het 

personeelsbeleid en werving en selectie bij de OD's. 

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) kan instemmen met de voorliggende zienswijzen en meldt dat de voordrachten als 

hamerstuk kunnen worden doorgeleid naar PS. 
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Mevrouw De Groot (SP) merkt op dat haar technische vragen OFGV en RUD Noord-Holland noord betroffen. Ze 

vraagt waarom de kosten van het geschil tussen Flevoland en OFGV naar rato worden verhaald op alle 

deelnemers. De voordrachten over OD IJmond, OD NZKG en RUD Noord-Holland noord kunnen als hamerstuk 

worden doorgeleid naar PS. Wel wil ze weten waarom de beloning van de topfunctionaris in de financiële 

stukken wordt vermeld als deze nihil is. Ze steunt het amendement van de gemeente Medemblik, waarmee de 

gemeente haar controlerende rol stevig uitvoert. 

 

Mevrouw Pels (GroenLinks) dankt GS voor de informatieve briefing en is blij dat er wordt gewerkt aan één 

vorm van verslaglegging. Ze uit haar zorg over de krapte op arbeidsmarkt en roept GS op om met de OD's 

mee te denken bij de werving, omdat de diensten wel geleverd moeten worden. Ze vraagt of het reëel is dat 

OFGV de opleidingskosten en OD IJmond de personeelskosten verlaagt. Ook wil ze weten welke efficiencyslag 

de provincie beoogt bij OD NZKG en hoe GS het aangenomen amendement van Medemblik beoordelen. Ze 

stelt voor het resultaat van de OD's te gebruiken om het weerstandsvermogen aan te vullen. 

 

De heer Bond (ged.) legt uit dat het extra bedrag bij de RUD Noord-Holland noord wordt betaald uit de 

speciale Reserve Omgevingswet. 

Uiteraard delen GS mogelijke energiebesparingen ook met de andere OD’s. 

De afspraak is dat als er geld over is, dit terugvloeit naar de provincie. De provincie heeft extra geld 

geïnvesteerd in de OD's en een overschot vloeit terug. Dit geldt voor alle bedragen. De efficiencyslag beoogt 

dit ook. 

 

De heer Van der Sluijs (PVV) hoort graag meer over de energiebesparingen. 

 

De heer Bond (ged.) zegt toe PS te informeren over de energiebesparingen bij de OD's.  

De jaarrekening van de OFGV is inmiddels goedgekeurd. 

De provincie heeft de werkambassadeur ingezet voor de werving voor de OD's. GS delen de zorg over de 

krapte op de arbeidsmarkt, ook gezien de specifieke kennis die nodig is. 

De OD's moeten met efficiencyvoorstellen komen.  

De meerderheid bepaalt, ook bij de verdeling van kosten van het geschil in Flevoland. 

De topfunctionarissen in de OD's zijn wethouders en gedeputeerden. Zij ontvangen voor de OD-

bestuursfuncties geen loon. 

 

Mevrouw De Groot (SP) vraagt waarom deze post in de financiële stukken staat. 

 

De heer Bond (ged.) legt uit dat dit verplicht is. 

De besturen van de OD's beslissen over de hoogte van budgetten voor inhuur van derden en 

opleidingskosten. GS gaan daar niet over. Als de inschattingen niet kloppen en de begrotingen moeten 

worden opgehoogd, komen de cijfers terug naar PS. 

Het amendement van Medemblik is van een individuele deelnemer en moet door het bestuur van de OD 

worden overgenomen. 

 

Mevrouw De Groot (SP) weet dat ook de Noordkop-gemeenten een amendement hebben ingediend. 

 

De heer Bond (ged.) geeft aan dat zo'n amendement in het bestuur wordt besproken. Als er een meerderheid 

is, wordt het opgenomen en uitgevoerd. 

 

De voorzitter concludeert dat de Voordracht zienswijze financiële stukken OD Flevoland, Gooi- en 

Vechtstreek, de Voordracht zienswijze financiële stukken OD IJmond, de Voordracht zienswijze financiële 

stukken OD Noordzeekanaalgebied en de Voordracht zienswijze financiële stukken RUD Noord-Holland noord 

als hamerstukken worden doorgeleid naar PS van 9 juli 2018. 

 


